
Obs Darwin opent nieuw onderkomen 

Op donderdag 14 maart j.l. vond de feestelijke opening plaats van het nieuwe onderkomen van 
openbare basisschool Darwin. Vanaf 2 uur waren alle belangstellenden welkom om een kijkje te 
komen nemen. Opvallend veel politici, waaronder ikzelf, kwamen meteen al langs. Iedereen kreeg 2 
leerlingen uit groep 8 toegewezen, die voor een rondleiding zorgden. In mijn geval waren dat 
Melanie en Rick. Het was duidelijk dat zij trots op hun nieuwe school waren. Vergeleken met het 
oude onderkomen is het verschil dan ook erg groot. Ik heb destijds het vorige schoolgebouw een 
paar keer bezocht en was ontdaan over de staat waarin het verkeerde. Het contrast met de nieuwe 
brede scholen was wel heel groot. De slechte staat was ook niet goed voor de gezondheid van de 
leerlingen. Het stond voor AB dan ook buiten kijf dat aan die situatie snel iets gedaan moest worden. 
Temeer, omdat de gemeente verantwoordelijk is voor de huisvesting van het openbaar onderwijs.  
Het voorstel van het college om geld beschikbaar te stellen om het voormalige gebouw van de Kajuit 
te verbouwen om daarin obs Darwin in onder te kunnen brengen, steunde AB dan ook van harte. 

Het is fijn dat de verbouwing zo vlot is verlopen, dat de leerlingen al in januari konden verhuizen. Het 
is een mooi schoolgebouw geworden, dat weer jaren mee kan en niet voor de andere 
schoolgebouwen onderdoet. De jongsten hebben een afgescheiden afdeling, met eigen ingang, 
gymzaal en speelterrein. De klaslokalen zijn ruim en licht en de inrichting voldoet aan de eisen van 
deze tijd. De lokalen liggen niet aan een gang, maar aan weerskanten van een groot midden’terrein’, 
dat voor veel dingen te gebruiken is; bijvoorbeeld voor een feestelijke ontvangst, zoals donderdag 
het geval was. Het gebouw heeft ook een zolderverdieping. De ene kant daarvan wordt gebruikt voor 
de buitenschoolse kinderopvang. De andere zijde is voor obs Darwin en bevat kantoorruimtes, de 
lerarenkamer en een heel groot handvaardigheidslokaal. Dat de leerlingen al goed met de regels 
bekend zijn bleek, toen ik de trap aan de linkerkant wilde opgaan. Ik werd door mijn begeleider 
meteen erop gewezen dat dat niet de bedoeling was, maar dat ik de rechterhelft moest nemen! 

Ik ben ervan overtuigd dat iedereen, die de feestelijke opening bezocht heeft, tot de conclusie is 
gekomen dat het een goed besluit is geweest om de Kajuit te verbouwen om er obs Darwin in te 
kunnen huisvesten. Het is een schoolgebouw geworden, dat past in de lijn van de andere nieuwe 
scholen. Het onderwijs in Oisterwijk heeft er weer een parel bij! 
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